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Z A P I S N I K
sa 150. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 4. rujna 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Zrinka Ružić, službenica Odsjeka za proračun i
financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Davorka Grgurić,
voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Zvezdana Jerković,
ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Hrvoje Zatezalo, djelatnik  „Risnjak – Delnice“ d.o.o.,
Davorin  Klobučar,  djelatnik  GSC  Delnice,  Mirela  Srkoč  Šenkinc,  direktorica  Turističkog  ureda
Turističke zajednice Grada Delnica, Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje poslova
tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak je ispričala Katarina Mihelčić, Dario Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje
Davorin Klobučar, Dragan Abramović, Đulio Jusufi umjesto kojeg sjednici prisustvuje Zrinka Ružić,
Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

ZRINKA RUŽIĆ
- Knjiženja u likvidaturi i financijama.
- Obračun plaće i obračun za volontere.
- Predan je RAD1.
- Napravljena je analiza usporedbe za 2014-2015. godinu.
- Knjiženje cesija, provođenje kompenzacija.
- Kako bi Grad do kraja godine izašao iz minusa bit će potrebno još više štedjeti.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Održan  je  sastanak  o  poticanju  čitanja  u  najranijoj  dobi  s  knjižničarima  koji  rade  na

dječjem odjelu „Stribor“.
- Kupnja novih knjiga.
- Prijava aktivnosti u mjesecu knjige.
- Ažuriranje web stranice i facebooka.
- Novost je da se knjige mogu produžiti elektroničkim putem.
- S radom je započela Kreativna radionica.
- Odrađena je radijska emisija „Čitateljski kutak“.
- S  direktoricom  Dječjeg  vrtića  priprema  se  emisija  „Znanje  je  moć“  u  kojoj  će  se

predstaviti Dječji vrtić.
- Uvezivanje knjiga i časopisa.
- Nabava dijela informatičke opreme.
- Kupljeni su i postavljeni nosači za knjige.
- Napravljena je revizija i otpis knjiga na dječjem i omladinskom odjelu.
- Povodom smrti Arsena Dedića i Miroslava Slavka Mađara uređeni su panoi Knjižnice.
- Pripremljen je, drugi po redu, „Dodir riječi“ na kojem gostuje Ivana Simić Bodrožić.
- Priprema nedostajućih akata Narodne knjižnice i čitaonice.
- Potrebno je sanirati šahtu i poklopac u podrumskom dijelu Knjižnice.



DAVORKA GRGURIĆ
- Zaprimljeno  je  dosta  zahtjeva  za  proširenjem  javne  rasvjete  u  Lučicama,  Turnima,

Zakrajcu i Brodu na Kupi koji će se rješavati ovisno o financijskim sredstvima.
- Zahtjev za izmicanje stupa javne rasvjete na Lujzinskoj  cesti  može se učiniti  samo uz

trošak podnositelja zahtjeva.
- Gradonačelnik je zatražio da se naprave barem minimalni radovi na cesti prema Turnima

koja je u katastrofalnom stanju te je potrebno uputiti zahtjev Hrvatskim cestama da nam
ustupe dio frezanog materijala kojeg bi nasipali na cestu. 

- S  obzirom  na  zahtjev  „Setinga“  obiđen  je  teren,  dana  im  je  obavijest  da  se  obrate
Komunalcu  u svezi hidranta i tu je stalo. Što se tiče njihovog zahtjeva da im grad održava
površine kroz cijelu godinu pripremit će se odgovor.

- Danas se održava sastanak na temu dinamike radova u Supilovoj ulici.
- Što  se  tiče  rasteretnog  kanala  postavljen  je  separator  i  ide  se  dalje  prema  upojnoj

građevini.
- Radi se na otklanjanju nedostataka uočenih na trasi Supilove ulice te će Beton Lučko i

Arkada iste otkloniti.
- Radovi na Šetalištu Ivana Gorana Kovačića idu prema dinamici.
- Čišćenje upojnih bunara u Frankopanskoj ulici, Prolazu Hrvatskih šuma, Ulici kralja Petra

Krešimira IV te kod Ugostiteljskog objekta „Tigar“.
- Poduzeće „Grasa“ koja radi sanaciju tla u Supilovoj ulici bušenjem i injektiranjem betona

napravila je u Kamenitoj ulici jednu bušotinu radi protočnosti upojnog bunara. Također su,
u Parku kralja Tomislava napravili  bušotinu kako bi  se spriječilo oticanje vode prema
Školskoj ulici no naišlo se na sam kamen, stijenu iako se bušilo 8 metara duboko.

- Za V2 dobivena je presuda Visokog upravnog suda koji potvrđuju presudu Upravnog suda
u Rijeci kojim se poništava naše rješenje o naplati komunalne naknade zbog Zakona o
upravljanju državnom imovinom. Grad će putem odvjetnika krenuti u ustavnu tužbu jer su
u neravnopravan položaj stavljeni građani u odnosu na državu.

- Što se tiče vojarne došla je obavijest da su novim Zakonom o obrani vojne građevine,
odnosno MORH, oslobođeni  plaćanja komunalne naknade i  mole  da se osnovom toga
postupi. Iz razloga što je Zakon tek nedavno (svibanj) stupio na snagu a naša potraživanja
odnose se na zadnji  kvartal  prošle te prva dva kvartala ove godine grad će pripremiti
ovrhu.

- Izdaju se ovrhe za neplaćanje komunalne naknade.
- Danas će se održati sastanak o režimu korištenja Trga 139. brigade HV.
- Provođenje akcije s „Grave“ osiguranjem koji će oličiti igrala na dječjim igralištima te u

Dječjem vrtiću.
- Dana je suglasnost za postavljanje golova na površini pokraj Goran graditeljstva.
- Košnja uz cestu prema Dedinu.
- Izdana je suglasnost za akciju Crvenog križa te za memorijal „Goran Gašparac Pupin“.
- Obiđena su raskršća na kojima treba staviti znakove pješačkog prijelaza. Gradonačelnik

podsjeća na nedostajući pješački prijelaz od željezničke postaje prema stepenicama.
- Na području „Štefićevog dola“ deponirane su granitne kocke koje bi trebalo otkopati  i

očistiti putem javnih radova.
- Na području Delnica, točnije u Parku te Trgu goranskih šumara i drvara primijećena je

osoba u skitnji. Gradonačelnik je izvijestio da je osoba dobila progon s područja Grada
Delnica te ju je potrebno prijaviti Policiji.

- Radilo se na dopuni izvješća vezanog za elementarnu nepogodu prema PGŽ.
- Rješenja za legalizaciju, komunalni doprinos te posebne uvjete.
- Fondu za  zaštitu  okoliša  i  energetsku  učinkovitost  poslan je  zahtjev za  sufinanciranje

semafora.
- Obrađuje  se  zahtjev  Gorske  službe  spašavanja  za  asfaltiranje  trotoara  ispred  njihovog

objekta.
- Komunalni redar obišao je sve lokacije na kojima su stabla za koja su pristigli zahtjevi za

rušenje zbog opasnosti od rušenja.
- Pregledavanje okućnica i izdavanje naloga za uređenje.



HRVOJE ZATEZALO
- Košnja trave u Delnicama i Brodu na Kupi te čišćenje nakon košnje.
- Plijevljenje cvjetnih gredica.
- Plac i čišćenje nakon placa četvrtkom.
- Kontrola rada fontane, punjenje rezervoara klornom otopinom, čišćenje filtera.
- Pražnjenje kanti na području Grada.
- Popravak vodnih instalacija u javnom WC-u i u Radničkom domu.

MIRELA SRKOČ ŠENKINC
- Obrada  turističkog  prometa  za  kolovoz  prema  kojoj  su  vidljivi  pozitivni  trendovi:

zabilježeno je 23 % više dolazaka i 30 % više noćenja.
- Izjava za Kanal Ri o turističkoj sezoni.
- Pripremljeni su i poslani pozivi za sjednicu Turističkog vijeća.
- Izdavanje dokaznica za HTZ, kopije računa, izvaci za traženje dijela potpore za realizirano

udruženo oglašavanje.
- Praćenje natječaja za strateške planove.
- Održavanje Memorijala „Goran Gašparac Pupin“.
- Košarkaški turnir odgođen je zbog najave lošeg vremena.

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Održan je Aktiv odgajatelja na kojem se razgovaralo o Kurikulumu i Planu i Programu

rada.
- Započela je nova pedagoška godina.
- Umjesto 104 prijavljena djeteta u Vrtić je upisano 100 djece i  to po 24 u Krijesnice i

Maze, 21 u Bubamarce, 20 u Zvjezdice te 11 djece u skupinu Pahuljice.
- Suradnja s Knjigovodstvenim servisom.
- Nabavljena je sva pedagoška dokumentacija i uređen je prostor Dječjeg vrtića.

DAVORIN KLOBUČAR
- Nastavak tradicije suradnje Zajednice sportova PGŽ i GSC-a u svezi kampova sportskih

saveza. Tako je u Delnicama kamp rukometnog saveza PGŽ, od srijede su ovdje sportaši
odbojkaškog saveza PGŽ i svi su prezadovoljni ponuđenim. S glavnim tajnikom Zajednice
sportova PGŽ-e dogovoren je nastavak suradnje.

- Košarkaški turnir održat će se 19. 9. 2015. godine.
- Apelira da se sastanak za nelegalno nastanjenje Roma u kupskoj dolini što prije dogodi,

polako dolazi  do panike među stanovništvom, događaju se zla,  prosjačenja,  otimačina,
krađa….  Gradonačelnik  je  izvijestio  da  je  sastanak  bio  odgođen  zbog  nemogućnosti
dolaska većeg broja pozvanih ali je ipak dogovoren termin i isti će se održati 16. rujna.

GORDANA PISKAČ
- Montiranje špine na Trgu 138. brigade HV izvršit će se danas.
- Komunikacija s Hidroelektrom u svezi darovanja objekta.
- Elaborat formiranja okućnice oko Doma HV dat je na provedbu kako bi se parcela mogla

formirati  te  sve provesti  u Gruntovnici  nakon čega će se DUUDI-ju uputiti  zahtjev za
darovanjem.

- Jučer  je  s  projektantima  obiđen  Park  kralja  Tomislava  te  očekujemo  njihov  prijedlog
uređenja.

NIKOLINA MUHVIĆ
- S jednim od vlasnika zemljišta kod FINE dogovoren je sastanak a vezano za realizaciju

projekta „Centar 2“.



- S odvjetnikom je izvršeno konzultiranje o daljnjem postupanju vezano za zemljište za koje
smo dobili zahtjev za otkup, a na istome stoji zabilježba spora te je potrebno izvršiti uvid u
arhivi Suda i priložiti dokumente potrebne za njegovo brisanje.

- Obilazak terena u svezi zahtjeva za formiranje okućnice u Lučicama u Ulici Kendar.
- U organizaciji  Udruge gradova u RH i  Libusoft  Cicom d.o.o.  17.  9.  održat  će  se tzv.

„pročelnička  radionica“.  U vezi  s  time  voditelj  Službe  pripremio  je  materijal  koji  će
prezentirati na temu: komunalna naknada u sklopu komunalnih djelatnosti s osvrtom na
javnu upravu kao neplatiše te s naglaskom na Grad Delnice.

- Aktivnosti oko preseljenja telefona sa stana „Svenšek“ na TZ Delnice a za potrebe CIP-a.
- Pripreme za sjednicu Gradskog vijeća.
- Vijeće  za  prevenciju  kriminaliteta  održalo  je  svoju  Izvještajnu  sjednicu  na  kojoj  se

govorilo o problematici Roma na području Grada Delnica kao i o početku školske godine.
- Ponovno je zakazan sastanak na temu „divljeg“ podizanja baraka Romske populacije u

Sović Lazu i Gustom Lazu.
- U pripremi je izrada žalbe na Rješenje Policijske postaje Delnice o izdavanju prebivališta

Milivoju Šajnoviću u zgradi Gradske uprave. Pokušava se „inicirati“ stav viših tijela s
obzirom na određene nelogičnosti Zakona o prebivalištu.

- Sukladno dopisu Ministarstva branitelja te Odluci Gradskog vijeća o prijedlogu za dodjelu
javnih priznanja, prikupljaju se podaci za predložene osobe.

- Pripreme za raspisivanje natječaja za stipendije i javne potrebe.
- Istraživanje mjera koje doprinose postizanju ravnoteže obiteljskog i poslovnog života u

RH.
- Nadopuna spiska za priznavanje prava za naknadu za troškove ogrijeva.

Dovršeno u 9,10 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


